
Glostrup 25/4-2019 

GB Afd.37 Bestyrelsesmøde 8.april 2019 

Referat af Jytte Mattisson 

Deltagere var GB Jacob, Linda, Jytte og Dan. 

 

1. Vi venter stadig på nyt fra landsbyggefonden. 

2. Vandbehandlingsanlæg: Jacob og Dan har været til info møde sammen med andre afdelinger under 

GB med firmaet Lagur. 

Der var mange gode årsager til at få netop deres system installeret i Afd.37. Meget vigtigt er, at 

systemet har været installeret og afprøvet med stor tilfredshed i langhuset på Diget igennem 4 år. 

Vi indhenter priser hos Lagur. 

Vi ser frem til gennemgang og godkendelse på kommende afdelingsmøde af budgettet omkring 

etablering her. 

3. Der skal tales med grundejerforeningen om flere P-pladser og økonomien. 

4. Der skal aftales med grundejerforeningen om fældning af træer ved P-pladserne og økonomien. 

5. Affaldsproblemer: Der skal laves oplæg om helt nye affaldspladser i vores område til 

affaldscontainere og storskrald. 

Det vil være fantastisk med et lukket gårdsystem, som der er bygget i Gadager. 

6. Med henblik på at få nye eller fjerne de eksisterende skraldespande skal der laves en optælling og 

markering på et kort, af de små skraldespande, som er placeret rundt om i afd.37. 

Fugle og rotter kan komme ned i skraldespandene og trækker det op, så det flyder og flyver rundt 

omkring. 

Nye typer forhindrer det, med de koster op imod 5.000kr stykket. 

Hvis vi fjerner de eksisterende skraldespande, må vi forvente, at folk tager deres skrald med i de 

store skraldecontainere. 

7. Havegennemgangs skema skal bruges til at rette henvendelse til beboerne, så deres hæk og have 

såvel som repos bliver klippet og vedligeholdt efter gældende regelsæt. Det skriver alle under på, 

når de siger ja til en bolig i afd.37 Egeskoven. 

Disse skemaer udfyldes af GB og GB følger op på henvendelser efter et par uger, så beboerne kan få 

tid til at rette op på mangler og fejl. 

8. Jacob sørger for at der indkaldes til møde i grundejerforeningen, så vi kan få accept til at sætte 

gang i projektet med P-pladserne og træfældning. 

 

Efter mødet fik vi lidt at spise. Pizza. 

 

Med venlig hilsen 

Formand for afd.37 

Dan Mattisson 


